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In het RIVM stuk staat dat vaccineerders zich met de ‘spillage’ mogen prikken van het vaccin wat ze toedienen bij personen.
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Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 11:43

@minvws.nl>; 5.1.2e )JE minvws.nl>
.nl>; 5.1.2e ) <BREREPEEN (@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Scenario-overleg RIVM

Hoi

Ja de switch az zorgmedewerkers was onderdeel scenario 2 toch. Dus dat hoort erbij

«BH

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ (secreterico: SARCBd minvws.nl |

Vere dag 8 januari ml 10:54

@ minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Scenario-overleg RIVM

Ha allen,

Dank. Goed om daarbij ook heel duidelijke afspraken met de huisartsen te maken wie zij dan mogen prikken met de eerste

batch Moderna. Want als ze de hele praktijk gaan vaccineren (assistenten, huisartsen-in-opleiding, praktijkondersteuners, etc. a

5.500 praktijken in NL) voordat de thuiswonende ouderen op bezoek mogen komen voor hun prik, dan blijven er wel heel weinig
vaccins over. Dat luistert m.i. wel heel nauw.

IEEE heeft net aangegeven a JERE
i

in ieder geval in de brief wil opnemen dat prikken van de huisartsen niet gebeurt
voorafgaand aan vaccineren thuiswonende ouderen, maar gelijktijdig. Neemt niet weg dat bovenstaand punt nog steeds

problemen kan opleveren in de beschikbzarheid voor thuiswonende ouderen. Vraag is of we niet ook hier de switch naar

AstraZeneca voor de zorgmedewerkers expliciet moeten benoemen?

Groet
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Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 10:15

Aan:

CC;

Onderwerp: RE: Scenario-overleg RIVM

) minvws.nl>

@ minvws.nl>

Hoi allen,

Dank voor mail.

We hebben gisteren ook al even gesproken over de wat afgesproken is met de huisartsen. Ik probeer nog even helderheid te

brengen.

Volgens mij heb ik gisteren telefonisch bevestigd dat zij zichzelf idd mogen prikken met moderna. Zie ook de brieftekst 4 januari.

Dit is besproken in overleg met EXER] lk heb dit gisteren ook ingebracht in het overleg met Hugo er daarover hebben we ook de

volgende lijn besproken:
- Prikken met eerste batch moderna

- Daarna instellingen prikken
- Dan overige huisartsen met astra

- Dan thuiswonende niet mobiel met moderna

lk ga dat nog even goed uitschrijven om huisartsen daar cok echt achter te krijgen.

Is nl een uitwerking van de brief en de afspraken zoals die van het weekend gemaakt zijn, dus die afspraak moet wel beklonken

worden. Ik heb telefonisch vanochtend ook met Ihv contact gehad.

Ik stuur de tekst dan straks ook op. Dat kunnen we gebruiken, maar je kan zelf ook al schrijven. Want ik ben wrs later met

aanleveren en ik maak een mail aan lhv.

Wat betreft de tekst over verpleeghuizen.

Ik zal zeker ook nog naar het verslag kijken, maar had geen verbinding gezien tussen verslag tekst en brieftekst. Stond ook niet zo in

de mail. Of was afgesproken. lk weet niet of | EXE oe naar verslag kij ct. JR t nu in bwo. lk zal na mijn overleg om half 11 er

naar kijken.

Gr EAE

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
stbus 20350 2500 EJ Den Haag |

(secretaries REINminvws.nl |

Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 09:02

512¢ 5

Onderwerp: Scenario-overleg RIVM

Beste[Je BEA.

Vanmorgen was ik bij de eerste helft van het scenario/planningsoverleg met het RIVM. Er blijkt grote onduidelijkheid te ontstaan

over het volgende: bij zowel de GGD’en als de huisartsen schijnt het beeld te zijn ontstaan dat zij zichzelf tegelijkertijd mogen
vaccineren met de groepen die zij nu aan het prikken zijn. Het RIVM maakt zich hier zorgen over, want het gaat daarmee om

een flinke hoeveelheid die dan niet voor de ouderen wordt gebruikt. Klopt dit verhaal? Lijkt me vanuit de inhoud echt niet

wenselijk, en ook politiek gezien een moeilijk te verkopen verhaal. Het RIVM heeft grote behoefte aan duidelijkheid hierover (en
ikzelf ook merk ik). Mogelijk dalENE Sen dit tijdens de overleggen later vandaag ook nog zullen agenderen.
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Ik heb helaas niet bij de rest van het overleg kunnen zitten, daar ik via egrijp dat ontevreden is over de concept
Kamerbrief tot nu toe. Laat ik vooral benadrukken dat ik me goed voorstellen dat het verhaal nog niet zo gepolijst is als jullie
hadden gehoopt. Dat heb ik vannacht ook in de mail aangegeven. Ik had zelf ook verder willen zijn, maar ik heb ervoor gekozen

om eerst het de besluiten uit het strategisch overleg met de minister vast te leggen (dat was ook het verzoek ven BEEen

waarop ik overigens van niemand opmerkingen heb ontvangen), alvorens die passages met jullie input in de Kamerbrief te

verwerken. Die input was fijn geweest om verder te kunnen. Natuurlijk kunnen jullie ook niet toveren en iedereen is druk, maar

ik kan dat ook niet.

BEDen ik werken nu samen door aan de brief en hopen zo snel mogelijk een nieuwe versie te delen.
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